
Protokoł Nr 8  

 

z posiedzenia Komisji Gospodarczo-Finansowej z dnia 19 listopada 2007 r.  

 

 

 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji obecni wg załączonej listy obecności . 

Nieobecni radni. H. Jaros i H. Kalinowski.  

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli Wójt Gminy H. Gajda , Skarbnik Gminy 

M. Nowicka, Przewodniczący Rady R. Figiel. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji K. Gąsiorek , który otworzył posiedzenie i 

przedłożył następujący porządek .  

 

1. Analiza i opinia do projektów uchwał mających być przedmiotem obrad XV sesji Rady Gminy. 

2. Sprawy różne.  

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby Komisja na   dzisiejszym  spotkaniu nie zajmowała się 

tematem wniosków do budżetu gminy, ponieważ doręczono jej już projekt budżetu na rok   2008 .  

Członkowie Komisji zapoznają  się  z nim i odbędą analizę projektu budżetu na posiedzeniach w 

późniejszym uzgodnionym przez siebie terminie. 

 

Komisja przyjęła propozycję Przewodniczącego  Komisji co do takiego sposobu realizowania 

porządku.  

 

Ad. pkt. 2. 

 

 

Komisja przystąpiła do analizy projektów uchwał mających być przedmiotem obrad najbliższej sesji .  

Komisja zapoznała się z projektami uchwał Nr XV/A/2007 i XV/ B /2007 w sprawach: 
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A/ powiadomienia Sekretarza Gminy Pabianice o obowiązku przedłożenia Radzie Gminy Pabianice 

oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z 

nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. – Uchwała Nr XV/A/2007  

 

B/ powiadomienia Skarbnika  Gminy Pabianice o obowiązku przedłożenia Radzie Gminy Pabianice 

oświadczenia dotyczącego pracy lub służby w organach bezpieczeństwa państwa lub współpracy z 

nimi w okresie od dnia 22 lipca 1944 r. do dnia 31 lipca 1990 r. – Uchwała Nr XV/B/2007 .  

 

Osoby zobowiązane do składania oświadczeń lustracyjnych będą zobligowane do ponownego 

złożenia oświadczeń  lustracyjnych z uwagi na zmiany ustawy lustracyjnej.  

 

 

Następnie Skarbnik gminy kolejno przedstawiała projekty uchwał dot. spraw budżetowych.  

Pierwszą  omawianą uchwałą była uchwała NR XV/ C/2007 w sprawie zmiany Uchwały NrXV/C/2007 z 

dnia 29 października 2007 w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 2008 

r. 

Powyższy projekt uchwały wnosi się w związku z mylnie zapisaną kwotą w załączniku nr 4 do uchwały 

w pozycji tabeli – trzy osie – liczba osi i dopuszczalna masa – nie mniej niż 12 a mniej niż 40 – w 

rubryce inne systemy zawieszania osi jezdnych zapisana kwotę „ 2.010 zł. ” 

zmienia się na kwotę 1.996,71 zł.  

Komisja projekt uchwały w powyższej sprawie  zaopiniowała  pozytywnie. 

 

   

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Pabianice na 2007 r. polegających na włączeniu 

do budżetu subwencji ogólnej .  

Skarbnik poinformowała, że Ministerstwo Finansów z rezerwy przyznało dla gminy Pabianice 

zwiększenie subwencji ogólnej , jako środki na uzupełnienie gmin w kwocie – 46.316 zł. W związku z 

tym proponuje się skorygować dochody , które nie będą wykonane w stosunku do planu o kwotę 

9.000 zł 

Pozostałą  kwotę proponuje się przeznaczyć  na zwiększenie wydatków w dziale 900 w następujący 

sposób: 

„1/ do § 1 pkt. 3 rozdział 900095 § 4260 . 



 3

W II półroczu br.  jest większy zakup wody od Zakładu Wodociągów i kanalizacji w Pabianicach. 

Kilkudniowa awaria na stacji wodociągowej w Rydzynach spowodowała , że trzeba było z terenu 

Miasta Pabianic dostarczać wodę na cały rejon gminy południowej . Utworzono też w miesiącu lipcu 

br. nowy punkt poboru wody z terenu miasta we wsi Piątkowisko i poprzez studzienkę z zaworem 

redukującym ciśnienie uzupełnia się wodę w sieci wodociągów gminy północnej . Cena zakupu wody 

jest taka sama jak ustalona taryfa  w naszej gminie . 

 

3. Do § 1 pkt. 3 rozdział 900095 § 4270 . 

4. Urząd Gminy zlecił naprawę jednego agregatu pompowego G – 100 , który jest 

wymontowany ze stacji wodociągowej w Górce pabianickiej . Naprawę  wykonuje Spółka z 

o.o „ Zeltech” w Łodzi – wstępne koszty ustalono na około 7000 zł, do wydatków doliczyć  

trzeba też wynajęcie dźwigu w celu zamontowania pompy w studni głębinowej „ 

Projekt uchwały w powyższej sprawie Komisja zaopiniowała pozytywnie jednomyślnie.  

 

Projekt Uchwały Nr XV/E/2007 w sprawie zmian budżecie gminy na rok 2007 dotyczy przesunięcia 

środków z działu 801 – oświata i wychowanie – rozdział – przedszkola - § 4010 – wynagrodzenia 

osobowe pracowników  kwotę 4.051 zł. na dział edukacyjna opieka wychowawcza  - rozdz. świetlice 

szkolne - § 4010 wynagrodzenia osobowe pracowników , w związku z oszczędnościami funduszu w 

rozdziale przedszkola z powodu zmniejszenia liczby oddziałów w Zespole Szkolno – Przedszkolnym w 

Piątkowisku , a zwiększonymi potrzebami na wynagrodzenia za prowadzenie świetlic w związku z 

wydłużonym czasem funkcjonowania świetlic. ” 

 

 Komisja projekt powyższej uchwały zaopiniowała pozytywnie jednomyślnie.  

Przeanalizowane projekty uchwal stanowią załącznik od nr 1 do nr 5 . 

 

  

 

W sprawach różnych Przewodniczący Rady R. Figiel i poinformował , że Rada Miasta Pabianic ma 

podjąć uchwałę w sprawie podwyżki cen wody dla użytkowników miasta Pabianic. Z terenu gminy 

Pabianice wieś Bychlew otrzymuje wodę z wodociągu miejskiego , w związku z tym podwyżka cen za 

wodę  obejmie również mieszkańców Bychlewa. My nie mamy na tę sprawę żadnego wpływu, 

ponieważ wodociąg na terenie Bychlewa jest własnością  miasta Pabianic , woda dostarczana jest z 

miasta , inkasenci zatrudniani są także przez miasto Pabianice.  

 

Przewodniczący Komisji przedłożył Komisji pismo, które wpłynęło do Komisji  od p. Grzegorza 

Cymermana z Rydzyn, który zwraca się w imieniu mieszkańców osiedla mieszkaniowego 31/1 – 24 / 

w Rydzynach z prośbą dotyczącą oświetlenia osiedla .  
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Wójt Gminy poinformował , że są środki zabezpieczone w projekcie  budżetu  gminy na rok 2008 na 

tę inwestycję i jeżeli  Rada Gminy zatwierdzi je inwestycję powyższą będzie można rozpocząć w roku 

2008.  

Komisja upoważniła Wójta Gminy do udzielenia odpowiedzi na powyższe pismo zainteresowanym 

mieszkańcom . 

 

Radna J. Józefczyk zwracając  się do Wójta Gminy ponowiła wniosek z XIV sesji Rady Gminy zgłoszony 

przez siebie, a dotyczący załatania dziur w nawierzchni drogi w Gorzewie przy oczyszczalni ścieków. 

Radny tym bardziej prosiła o załatwienie sprawy ponieważ zbliża się zima, może spaść śnieg  i głęboka 

niewidoczna dziura stanie się większym niebezpieczeństwem dla zmotoryzowanych.  

 

Przewodniczący Komisji K. Gąsiorek poruszył problem komunikacji autobusowej z Rydzyn do Pabianic 

przez Pawlikowice, powiedział, że mieszkańcy są  bardzo zainteresowani utrzymaniem tej 

komunikacji, szczególnie do Pabianic, natomiast niekoniecznie do Łodzi.  

Wójt poinformował, że PKS życzy sobie za tę linię kwotę 9 tys. zł. , to jest bardzo duża kwota w skali 

roku dla budżetu gminy. Wójt powiedział , że będzie jeszcze w tej sprawie negocjował z dyrektorem 

PKS,  może uda się wynegocjować mniejszą kwotę .  

Ponadto Wójt powiedział, że są  też problemy z linią komunikacyjną na trasie Konstantynów – 

Pabianice. Nie zostało podpisane jeszcze porozumienie  między gminne. W tej sprawie będzie 

również spotkanie z Burmistrzem Konstantynowa i Prezydentem Miasta Pabianic.  

 

Na tym dyskusję  wyczerpano.  

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

        Posiedzeniu przewodniczył: 

        Przewodniczący Komisji  

 

             Krzysztof Gąsiorek  
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Protokołowała:  

 

Urszula Czerwonka  

 

 

 


